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P R O T O K Ó Ł Nr II/2010 
z II sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 3 grudnia 2010 r. 

 w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Kraszewicach 
 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Baś o godz. 10:00 otworzył sesję             
i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie 
w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki 
nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, Ŝe porządek obrad dzisiejszej 
sesji przedstawia się następująco:  
 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad II sesji Rady Gminy. 
3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Gminy. 
5. Odczytanie „roty ślubowania” i odebranie od Wójta Gminy ślubowania. 
6. Przedstawienie „Raportu o stanie gminy”. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zmian w budŜecie gminy Kraszewice na 2010 rok; 
8. Wnioski i zapytania radnych. 
9. Odpowiedzi na wnioski. 
10. Zakończenie obrad sesji.   
 
 

Po przedstawieniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zapytał, 
czy są uwagi w sprawie porządku obrad. 
 PoniewaŜ w sprawie porządku nie zgłaszano uwag, więc Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził przyjęcie porządku obrad bez głosowania. Jednocześnie 
wyjaśnił, Ŝe w przypadku braku uwag do porządku obrad będzie on przyjmowany 
bez głosowania. 
Przystąpił więc do następnego punktu porządku obrad. 
 
Punkt 3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 
 

Na Sekretarza Obrad II Sesji Rady Gminy wybrany został jednogłośnie 
radny Roman Dzięcielski. 
 
Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji Rady Gminy. 
 

Sekretarz Obrad I sesji radna Małgorzata Broniecka oznajmiła, Ŝe protokół 
z obrad sesji jest zgodny z jej przebiegiem i za wnioskowała o przyjęcie protokołu 
bez odczytania.  
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu                     
nr I bez odczytania? W wyniku jawnego głosowania stwierdził, Ŝe protokół                 
z I sesji Rady Gminy w dniu 30 listopada 2010 r. został przyjęty przez Radę (za – 
14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów).  
Nieobecny podczas głosowania radny Mirosław Presiak. 

Punkt 5. Odczytanie „roty ślubowania" i odebranie od Wójta Gminy  
ślubowania. 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Baś przystąpił do uroczystego 
złoŜenia ślubowania przez Wójta Józefa Olszewskiego, w tym względzie odczytał 
„Rotę ślubowania": 
„Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, Ŝe dochowam wierności 
prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego               
i pomyślności mieszkańców gminy."  

Ślubowanie zostało złoŜone poprzez powtórzenie roty ślubowania, po czym 
Wójt Gminy wypowiedział słowo „ ślubuję" z dodaniem zdania „ Tak mi dopomóŜ 
Bóg ". 

Po złoŜeniu ślubowania wobec Rady Gminy Wójt serdecznie podziękował 
za Ŝyczenia i kwiaty oraz Ŝyczył wszystkim radnym pomyślności w działalności 
Rady Gminy prosząc jednocześnie o dobrą współpracę.  

 
Punkt 6. Przedstawienie „Raportu o stanie Gminy”. 
              Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta Gminy o przedstawienie 
powyŜszego raportu. Treść raportu stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są uwagi lub zapytania                 
w sprawie „Raportu o stanie gminy”. 
Uwagi zgłosili: 
Radna ElŜbieta Gatkowska zapytała, dlaczego w punkcie „Inwestycje w trakcie 
realizacji i zadania do zrealizowania” zaplanowano tylko częściową budowę  
chodnika w Mącznikach. Czy konieczne jest złoŜenie kolejnego wniosku przez 
sołectwo w tej sprawie. 
Wójt Gminy odp., Ŝe w chwili obecnej obowiązuje prowizorium budŜetowe, które 
zostało przyjęte w dniu 15.11. br. Prowizorium stanowi tylko wstępne załoŜenia 
finansowe. BudŜet na rok 2011 zostanie uchwalony w miesiącu styczniu. 
Wcześniej odbędą się dyskusje na temat ewentualnych poprawek. 
Radny Leon Owczarek zwrócił uwagę, Ŝe na budowę kanalizacji na                               
ul. Wieluńskiej do Kuźnicy Grabowskiej wydatkowano dość duŜą kwotę. Zapytał, 
czy nie było moŜliwości wykonania inwestycji za mniejsze środki. 
Wójt Gminy odp., Ŝe zgodnie ze wstępnym kosztorysem na wykonanie w/w 
zadania zaplanowano kwotę 2,88 mln zł. Po przetargu koszt inwestycji zmniejszył 
się do kwoty 2 mln zł, tak więc wydano prawie 900 tys. mniej niŜ planowano. 
Radny Jan Wojtaszek zwrócił uwagę, Ŝe na podania składane na piśmie do 
Urzędu Gminy odpowiedzi równieŜ powinny być udzielane pisemnie. 
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Wójt Gminy odp., Ŝe w/w sprawa nie dotyczy raportu. Odpowiedź na pytanie 
będzie udzielona w punkcie 8. wnioski i zapytania radnych. 
 
  
Punkt 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) zmian w budŜecie gminy Kraszewice na 2010 rok 
 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na rok 2010 przedstawił 
szczegółowo Skarbnik Gminy po stronie dochodów i wydatków.  
Dochody i wydatki budŜetu zwiększa się o 118.516 zł, w wyniku: 
a) otrzymania od Wojewody Wielkopolskiego pisma FB.1-4.3011-354-10                     
z 20.10.2010r. o zwiększeniu dotacji na realizację programu „Pomoc państwa                
w zakresie doŜywiania" na kwotę 987 zł. 
Środki te przeznacza się na doŜywianie dzieci w szkołach, 
b) otrzymania od Wojewody Wielkopolskiego pisma FB.1-3.3011-336-10                  
z 5.10.2010r. o przyznaniu dotacji na sfinansowanie prac komisji 
kwalifikacyjnych i egzaminacyjnych powołanych do rozpatrzenia wniosków 
nauczycieli o wyŜszy stopień awansu zawodowego na kwotę 351 zł. 
Środki te przeznacza się na wypłatę wynagrodzeń członkom komisji, 
c) otrzymania od Wojewody Wielkopolskiego pisma FB.1-2.3011-362-10             
z 20.10.2010r. o zwiększeniu dotacji na wypłatę zasiłków stałych na 
kwotę 2.178 zł. 
Środki te przeznacza się na wypłatę zasiłków stałych, 
d) otrzymania od Ministra Finansów pisma ST5/4822/50g/BKU/10                        
z 02.11.2010r. o zwiększeniu subwencji oświatowej na kwotę 75.000 zł. 
Środki te przekazuje się do SP Kuźnica Grabowska na zakup wyposaŜenia                
w sprzęt szkolny nowo oddanej sali sportowej przy tej szkole. 
e) otrzymania od Wojewody Wielkopolskiego pisma FB.1-3.3011-372-10                      
z 8.11.2010r. o zwiększeniu dotacji na wypłatę świadczeń rodzinnych na 
kwotę 40.000 zł. 
Środki te przeznacza się na wypłatę świadczeń rodzinnych przez 
GOPS. 
f) przenosi się kwotę 5.000 zł z Rad Gmin na pokrycie kosztów programu 
PEAD przez GOPS, 
g) przenosi się kwotę 2.500 zł z zakupu materiałów na pomniki na 
udzielenie dotacji dla OSP Głuszyna na zakup sprzętu straŜackiego. 

 
Skarbnik Gminy wyjaśnił, Ŝe OSP Głuszyna wcześniej otrzymała dotację                  
z Komendy Wojewódzkiej OSP w wysokości 3.500zł na zakup aparatów 
tlenowych. Obecnie z budŜetu gminy przeznaczono kwotę 2.500 zł,                           
a dodatkowo jednostka OSP przeznaczyła równieŜ środki własne w wysokości 
1.000 zł. Za w/w środki OSP Głuszyna zakupiła hełmy i buty straŜackie. 
Poza tym do budŜetu naleŜy wprowadzić jeszcze następujące zmiany: 
- po stronie wydatków kwota 3 tys. zł zostanie przeznaczona na dofinansowanie 
pomocy Ŝywnościowej dla mieszkańców gminy, co stanowi 3% ogólnej sumy 



 4

przeznaczanej na ten cel, 
- po stronie dochodów: w dniu dzisiejszym otrzymaliśmy umowę z Urzędu 
Wojewódzkiego na dofinansowanie w kwocie 50 tys. zł budowy drogi „Trakt 
kaliski” z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 
 

PoniewaŜ w sprawie przedstawionego projektu uchwały nie zgłaszano 
innych uwag i zapytań, Przewodniczący Rady Gminy zapytał:  
kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały?            
W wyniku jawnego głosowania stwierdził, Ŝe Rada Gminy w obecności 15 
radnych  przyjęła projekt uchwały (za – 15 głosów, przeciw - 0 głosów, 
wstrzymało się – 0 głosów) i podjęła uchwałę Nr II/8/2010 w sprawie zmian             
w budŜecie gminy Kraszewice na 2010 rok, 
która stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
W głosowaniu uczestniczył nieobecny poprzednio radny Mirosław Presiak. 
 
 
Punkt 7. Wnioski i zapytania radnych 
1) Przewodniczący Rady Gminy poinformował o konieczności złoŜenia 
oświadczeń majątkowych przez radnych do końca grudnia br. 
Następnie Przewodniczący wręczył wszystkim radnym legitymacje słuŜbowe. 
2) Radny Leon Owczarek powrócił do sprawy pomocy Ŝywnościowej dla 
mieszkańców gminy. Jeden transport Ŝywności to koszt ok. 40 tys. zł. Radny 
wyraził opinię, Ŝe udzielanie w/w pomocy naleŜy kontynuować, poniewaŜ 
stanowi to znaczną pomoc dla rodzin w trudnej sytuacji materialnej. 
Radny Jan Szmaj zwrócił uwagę, Ŝe część Ŝywności naleŜało by przekazać 
równieŜ mieszkańcom terenów dotkniętych powodzią. 
Radny Leon Owczarek wyjaśnił, Ŝe powodzianie równieŜ otrzymali pomoc, ale            
z innej puli środków. Transporty Ŝywności z Unii Europejskiej mają inne 
przeznaczenie, słuŜą do wyrównywania róŜnic majątkowych pomiędzy Europą 
Zachodnią i Wschodnią.   
3) Radny Jan Wojtaszek powrócił do sprawy podań składanych na piśmie do 
Urzędu. Odpowiedzi na takie podania powinny być równieŜ udzielane na piśmie, 
niezaleŜnie od tego, czy jest to odpowiedź pozytywna czy negatywna. Radny 
osobiście składał podanie jako Skarbnik OSP Racławice i odpowiedzi nie 
otrzymał. Na podania składane do innych instytucji odpowiedź zawsze jest 
udzielana.  
Wójt Gminy odp., Ŝe odpowiedzi na pisma odczytywane na sesji udzielane są 
bezpośrednio na sesji. 
Radny Jan Szmaj zwrócił uwagę, Ŝe radny ma obowiązek informować 
mieszkańców, jak została załatwiona jego sprawa. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, Ŝe w sprawach prywatnych 
odpowiedzi naleŜało by udzielić na piśmie, a w przypadku pism kierowanych 
przez instytucje lokalne, radny powinien poinformować wnioskodawców                       
o sposobie załatwienia danej sprawy. 
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Punkt 8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  
Odpowiedzi na wnioski i zapytania były udzielone w trakcie zadawania pytań. 

 
Punkt 9. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady 
Gminy Stanisław Baś podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, Sekretarzowi 
Gminy, dyrektorom szkół, sołtysom i pozostałym uczestnikom za udział                       
w obradach - zamykając tym samym o godz. 1200 II sesję Rady Gminy                         
w Kraszewicach. 

 
 
Protokołowała:       Sekretarz Obrad 

 II sesji Rady Gminy 
/-/ Paulina Gajdka 

/-/ Roman Dzięcielski 
   
   
  

 


